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 ممخص

في تحسين تجربة العملبء وتعزيز ولائيم  تيدف ىذه المذكرة إلى دراسة أثر التسويق الرقمي
 :بعنوان Apple لمعلبمة التجارية، من خلبل تحميل ومضة إشيارية صادرة عن شركة
Privacy on iPhone | Tracked (2025). . 

تناول الإطار النظري لممذكرة المفاىيم الأساسية المتعمقة بالتسويق الرقمي، تجربة العميل،  وقد
والولاء لمعلبمة التجارية، مع التركيز عمى العلبقات التفاعمية بين ىذه العناصر في السياق 

 .الرقمي المعاصر

عتبارىا نموذجًا عمميًا أما في الجانب التطبيقي، فقد تم إجراء تحميل دقيق لمومضة الإشيارية با
لاستراتيجية تسويقية فعّالة تستند إلى إبراز أىمية حماية خصوصية المستخدم كعنصر جاذب 

 .ومحفّز لمثقة والولاء

وقد خمُصت الدراسة إلى أن اعتماد استراتيجيات تسويق رقمي قائم عمى قيم إنسانية، كحماية  
قة العملبء، ويقوي ارتباطيم العاطفي بالعلبمة البيانات والخصوصية، يُسيم بفعالية في تعزيز ث

التجارية، مما يؤدي في النياية إلى رفع مستويات الولاء وتحقيق استدامة العلبقة بين المؤسسة 
 .والعملبء

 التسويق، الرقمي، الولاء، العلبمة التجارية، أيفون. الكممات المفتاحية:

 

 

 

 



 
 

Abstract: 

This is the revised English translation of your full text, including the keywords: This thesis aims 

to examine the impact of digital marketing on enhancing customer experience and strengthening 

their loyalty to the brand, through an analysis of a commercial by Apple titled Privacy on iPhone 

| Tracked (2025). The theoretical framework of the thesis explores the key concepts related to 

digital marketing, customer experience, and brand loyalty, with a focus on the interactive 

relationships among these elements within the contemporary digital context. 

 In the practical section, a detailed analysis of the commercial was conducted, considering it a 

practical model of an effective marketing strategy that emphasizes the importance of user 

privacy protection as an attractive factor that fosters trust and loyalty. 

 The study concluded that adopting digital marketing strategies based on human values—such as 

data and privacy protection—contributes effectively to reinforcing customer trust and deepening 

their emotional connection with the brand. 

 Ultimately, this leads to increased loyalty and the sustainability of the relationship between the 

company and its customers. 
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